
 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XVII/07 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi 

w dniu 31 maja  2007 roku 

 

 

 

 

O B E C N I    

 

Stan radnych           -   19 

Obecnych                 -  20 
 

 

 

 

 

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli : 
 
 
Starosta Powiatu Będzińskiego- Adam Lazar, Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Skarbnik Miasta – 
Urszula Polak - Wałek, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, dyrektorzy jednostek, kierownicy urzędu, 
mieszkańcy. 
 

 

 

 

 

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji 
 

 

 

 

 

Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

- Otwieram XVII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym. 

- Powitała wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 

 

 

 

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji 
 
 
 



 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- W materiałach sesyjnych otrzymaliście państwo proponowany porządek obrad dzisiejszej 

sesji. 
- Przed chwilą wpłynął do mnie wniosek o wprowadzenie uchwał do porządku obrad sesji Rady 

Miejskiej podpisany przez 6 radnych. (treść wniosku w załączeniu).  
- Proszę o przedstawienie wniosku. 
 
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Chciałbym zaproponować zmianę  w porządku obrad polegająca na wprowadzeniu do 

porządku obrad dzisiejszej sesji 3 projektów uchwał zgłoszonych we wniosku o zmianę 
porządku obrad w punkcie 3 tj. projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czeladzi, projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr X/76/2007 z dnia 8 
marca 2007r. w sprawie skargi Marka Mrozowskiego oraz projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi. Natomiast 3 projekty uchwał, które zostały 
zgłoszone przez burmistrza wprowadzić w punkcie 10 porządku obrad tj. projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok  w punkcie 10.1, projekt uchwały w sprawie 
nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 100 k.m. 21 o 
powierzchni 635 mkw położonej przy ul. Rynkowej w Czeladzi w punkcie 10.2, oraz projekt 
uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Czeladź w punkcie 10.3.  

 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Odczytuje treść wniosku o wprowadzenie uchwał do porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 
- § 8 ust. 2 Regulaminu Rady mówi o tym, ze „Przewodniczący Rady, Burmistrz, a także każdy 

z obecnych radnych może wystąpić z wnioskiem o uzupełnienie bądź zmianę w porządku 
obrad”, natomiast ust. 3 mówi o tym, że „Rada może wprowadzić zmiany w porządku 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, jednakże do zmiany porządku 
obrad sesji zwołanej w trybie określonym w § 3 ust 4 dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy”. 

- Dzisiejsza sesja została zwołana w normalnym trybie więc jak rozumiem każdy może wnieść. 
Przypominam że projekty uchwał zgodnie ze statutem składne są 14 dni przed sesją, 
natomiast burmistrz ma prawo składać projekty uchwał 7 dni przed sesją.  

 
 
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- § 9 Regulaminu Rady Miejskiej mówi o tym , że „ w porządku obrad każdej sesji powinno 

znajdować się poza czynnościami określonymi w § 8 ust.4 i 6, także sprawy odroczone na 
poprzednim posiedzeniu”. Na poprzedniej sesji była wprowadzona uchwała odwołująca 
Przewodniczącą  i została wycofana czyli odroczona do następnej sesji.  

 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Odroczona to jest taka, na którą się dyskutowało, natomiast ta uchwała nie znalazła się w 

porządku ponieważ została wycofana jeszcze przed zwołaniem sesji, nie była w ogóle 
procedowana. Proszę pana radcę prawnego o interpretacje. 

 



Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- Moim zdaniem pani przewodnicząca na poprzedniej sesji popełniła proceduralny błąd, o czym 

podzieliłem się z panem wiceprzewodniczącym Gątkiewiczem. 
- Sesja została zwołana z określonym porządkiem obrad i jeżeli było wycofanie określonych 

uchwał to trzeba było potraktować to jako zmianę porządku obrad. Pani powinna była poddać 
to pod głosowanie, a nie otworzyć sesję, stwierdzać, że wycofano i zamknąć. Z tego punktu 
widzenia gdyby wówczas było głosowanie porządku obrad to nie można by dzisiaj mówić o 
tym co zostało odroczone, niejako pani to odroczyła w czasie, przyjęła pani porządek obrad w 
kształcie zaproponowanym prze siebie.  

 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- W kształcie zaproponowanym przez wnioskodawców.  
 
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- Zabrakło tutaj ustawowego wymogu zmiany porządku obrad. Wnioskodawcy zawsze mogą 

wycofać swój wniosek ale pani obowiązkiem jest poddać to pod głosowanie rady ponieważ 
rada niekoniecznie musiała wyrazić zgodę na wycofanie tego. 

 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Zostańmy przy odmiennych stanowiskach. Wyjaśniliśmy  sobie jakie są przepisy. Moim 

zdaniem ten projekt uchwały nie powinien dzisiaj wejść do porządku, ale będziemy jeszcze na 
ten temat rozmawiać.  

- Proponujecie państwo tę zmianę porządku w którym punkcie? 
 
 
 
Sławom Święch  -  Radny 
 
- Pani przewodnicząca wcześniej odczytała dwa ustępy § 8 i myślę, że w tym trybie ewentualne 

zmiany też są wprowadzane. § 8 ust. 2 mówi o tym, że „ Przewodniczący Rady, Burmistrz, a 
także każdy z obecnych radnych może wystąpić z wnioskiem o uzupełnienie bądź zmianę 
porządku obrad, Rada może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady”. Myślę, ze w tym trybie, który pani wcześniej odczytała 
wszelkie dzisiejsze zmiany również mogą być wprowadzone.  

 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Ja rozumiem, ale porządek obrad nie koniecznie musi składać się tylko z punktów 

dotyczących podejmowania uchwał, może również składać się z innych punktów.  
 
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- 1 lutego został ustanowiony na tej Sali pewien precedens, wpłynął wniosek i pani go 

wprowadziła do porządku obrad i wtedy jakoś nie było problemu. Był to wniosek grupy 
radnych o zmianę porządku obrad z wprowadzeniem uchwały. 

 
 



Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Ale to było na podstawie nie wyczerpania, nie zrealizowania  wymogu ustawowego. Ja nie 

będę się upierać chcę tylko żebyście państwo wyartykułowali te podstawy, na których chcecie 
oprzeć tę zmianę.  

 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Proponuję by wprowadzić to w punkcie 3. 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy jeszcze jakieś uzasadnienie to tego wniosku, bo są to projekty bez uzasadnienia? 
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Pani przewodnicząca jeżeli możemy się powstrzymać od komentowania i uzasadniania to 

bardzo prosimy.  
 
 
Andrzej Świątek  -  Radny 
 
- Wydaje mi się, że nie szanujemy siebie nawzajem. Mamy zamiar dzisiaj w sposób trochę 

podstępny dokonać bardzo istotnej zmiany czyli zmiany przewodniczącej rady. Uważam, że 
jeżeli państwo rzeczywiście wykorzystujecie jakieś kluczki, czy po prostu przewagę w liczbie 
głosów to ja domagam się od państwa jako wnioskodawców o uzasadnienie tego wniosku, co 
skłoniło państwa do tego aby dzisiaj w trybie dosyć pośpiesznym odwoływać przewodniczącą 
rady. Wydaje mi się, że ten temat jest na tyle ważny, że  powinniśmy na ten temat spokojnie 
porozmawiać w świetle mediów i mieszkańców, żeby ludzie naprawdę rozumieli o co państwu 
chodzi. Wydaje mi się, że w tej chwili po jest to po prostu zabawa. Rzekomo zawiązano jakąś 
koalicję, która jak się okazuje tuż przed sesją tą koalicją nie jest, bo jeden radny się wycofał. 
Zastanawia mnie również dlaczego na ten Sali nie ma dzisiaj pani przewodniczącej D. 
Walczak. Cenie jej wieloletnie doświadczeniem. Miałem nadzieje, ze dzisiaj będzie bo miałem 
zamiar zgłosić ją jako kandydata na przewodniczącego w przypadku gdy państwo dokonacie 
tej zabawy, nie da się ukryć. Jeszcze raz bardzo proszę wnioskodawców o uzasadnienie tego 
wniosku.  

- Składam wniosek do pani przewodniczącej by w dniu dzisiejszym nie rozpatrywać punktu 8 
porządku obrad tj. programu „Infrastruktura” . uważam, że sprawa Infrastruktury jest bardzo 
szerokim zagadnieniem i dotyczy to również infrastruktury społecznej, infrastruktury zdrowia 
czego w tych materiałach niestety nie ma. Infrastruktura tzw. wodno-kanalizacyjna jest przez 
nas opanowana, my nią zarządzamy, natomiast w programie infrastruktura jest bardzo ważny 
temat jakim jest uciepłownienie Miasta Czeladź. Materiały na ten temat są bardzo skąpe i 
chciałbym by te temat wyłączyć dzisiaj, albo zwołać w czerwcu sesję, ze temat całej 
infrastruktury omówić z obecnością ekspertów głownie w zakresie dostawny ciepła dla Miasta 
Czeladź. To gmina jest odpowiedzialna za ta sprawę i jak na razie ten temat jest bardzo 
ogólnikowo  traktowany, chodzi mi tutaj o dostawę ciepła z EC Będzin. Wczoraj rozmawiałem 
z prezesem EC Będzin, który deklarował swoją obecność by zarówno radnych jak również 
mieszkańcom naświetlić problem przyszłości, problem, który istnieje w konflikcie pomiędzy 
spółdzielcami polegający na tym, że spółdzielcy w znacznej liczbie są przekonani, iż są 
zaopatrywanie w ciepło z EC WOJZEC. Natomiast my jako gmina jesteśmy zobowiązani by 
dostarczyć naszym mieszkańcom ciepło najtańsze. W programie „Infrastruktura” materiału na 
ten temat jest dwie strony, natomiast wnioski są również ogólnikowe, nie rozwiązują problemu 
dostawy taniego ciepła. Po rozmowie z EC Będzin uzyskałem zapewnienie, że jest w stanie tu 
być obecny na sesji, myślę, że również należy zaprosić przedstawicieli EC WOJZEC jak 
również zainteresowanych mieszkańców. Wydaje mi się, że dopiero po rozstrzygnięciu tej 
kwestii moglibyśmy przyjąć ten program „Infrastruktura”. Wnoszę o wykreślnie punktu 8 z 
dzisiejszego porządku obrad sesji, a wprowadzić go na następną sesję. 



Sławom Święch  -  Radny 
 
- Chciałem zgłosić wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w sprawie przyjęcia porządku 

obrad.  
 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
 
- Był wniosek formalny w związku z czym powinna się pani zapytać czy są wnioski przeciwne, a 

pani tego nie robi.  
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Chciałam zapytać dlaczego taki wniosek jak nawet nie ustaliliśmy propozycji zmian do 

porządku.  
 
 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
 
- Ja może wyjaśnię, ze jeśli pada wniosek formalny to on musi zostać przegłosowany, albo 

przyjęty bez głosowania jeżeli nie ma sprzeciwu. Wniosek padł o zamknięcie dyskusji w 
punkcie przyjęcie porządku obrad, a nie w żadnej dyskusji merytorycznej. Ja chciałem zgłosić 
wniosek przeciwny do wniosku pana Świątka ponieważ Program został przygotowany w 
marcu tego roku i mógłbyś omawiany znacznie wcześniej, dlaczego nie był tego nie wiem, 
natomiast podejrzewam, że panu Świątkowi chodzi o to żeby w ogóle nie dyskutować na ten 
temat.  

- W grudniu ubiegłego roku przyjęliśmy Wieloletni Plan Inwestycyjny i ten program Infrastruktura 
został wymieniony. Ja wtedy mówiłem o tym i podałem jako swój wniosek, żeby 5 programów 
omówić w tym roku i 5 omówić w przyszłym roku. To prezydium rady ustaliło, że będą 
omawiane w tym roku 4 programy i ustaliło również kolejność. Przypomnę, że ten program 
miał być zaplanowany  na marzec i w marcu też urodził się tej materiał. Z różnych powodów 
proceduralnych nie wszedł on pod obrady w marcu, ale w kwietniu mógł być już wprowadzony 
dlatego tez mam wniosek przeciwny by nie wycofywać tego punktu z obrad dzisiejszej sesji 
dlatego, że jest to sprawa najważniejsza dla nas dlatego, ze musimy zdecydować co dalej z 
ZIK , jak finansować rozwój, modernizację infrastruktury w najbliższych latach. Zgadam się z 
zarzutem, że nie ma tu infrastruktury społecznej i tak dalej ponieważ jest to w innych 
programach m.in. program „Bezpieczeństwo”, który przewidziany jest na maj i w tym zawarta 
jest właśnie infrastruktura społeczna.  

 
 
 
Mirosław Kędzierski  -  Radny 
 
- Chciałbym wrócić do punktu pierwszego. Uważam, że próba odwołania pani przewodniczącej 

jest bezzasadna. Nie ma żadnych podstaw do tego. Uważam, że pani przewodnicząca jest 
dobrą przewodniczącą i dlatego wnoszę by ten pierwszy punkt oddalić.  

 
 
Andrzej Świątek  -  Radny 
 
- Proszę abyśmy nie ograniczali się w swobodzie wypowiedzi, a szczególnie pan radny Święch, 

pan jako prezes Spółdzielni Mieszkaniowej wywołuje dysonanse coraz silniejsze. Problem cen 
w dostawie ciepła jest naprawdę poważny. To nie jest mój wymysł panie burmistrzu żeby 
przesunąć ten program w czasie dwóch, czy trzech tygodni. Ten program jest przyjmowany na 
kolejne 8 lat i niech to będzie taki program, że kolejna rada przyjdzie i powie, ze mieliśmy 
pojęcie o tym i rację. Ciepło wpływa na koszt utrzymania mieszkańców. Ja jeszcze raz 



apeluje, że bierzecie na siebie odpowiedzialność taką, iż mieszkańcy zasobów spółdzielczych 
płacą rocznie więcej ponad 1 milion złotych. 

 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
 
- Program „Infrastruktura” nie zajmuje się zbyt głęboko problemem ciepła, nie dlatego, że 

celowo został pominięty ale dlatego, że został uchwalony Plan założenia do polityki 
energetycznej Miasta i został on przez radę przyjęty i to co jest napisane w programie 
„Infrastruktura” wynika wprost z tego dokumentu. Dlatego też nie ma sensu znowu wracać do 
tego tematu, ale oczywiście jeśli będzie taka wola rady, żeby jeszcze raz to przedyskutować to 
owszem ale to będzie zupełnie odrębny dokument.  W programie „Infrastruktura” zawarte są 
wnioski wynikające wprost z tamtego programu.  

 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jeszcze jakieś propozycje zmiany do porządku? Zamykam dyskusje.  
- Ogłaszam 10 minut przerwy żeby uporządkować wnioski zmian do porządku.  
 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Wznawiam obrady po przerwie.  
- Otrzymaliście państwo proponowany porządek obrad sesji ze zmianami, z wnioskami, które 

wpłynęły na dzisiejszej sesji o uzupełnienie porządku. Na podstawie § 16 pkt.2, 3 Regulaminu 
Rady, który jest integralną częścią Statutu Miasta tj. uchwała Nr XXXIX/538/2004 nie wnoszę 
pod głosowanie porządku obrad wniosków jak następuje:  

• Wniosku nr 1 zgłoszonego przez radnego A.Mentla ponieważ został zgłoszony na dzisiejszej 
sesji, 

• Wniosku o nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki ponieważ również dzisiaj 
został zgłoszony na sesji, 

• oraz wniosku dot. wynagrodzenia burmistrza ponieważ również dzisiaj został zgłoszony na 
sesji. Co do tego mam wątpliwości ponieważ jeśli Trybunał Konstytucyjny i Sąd 
Administracyjny uchylił uchwałę, którą podjęliśmy 1 lutego to moim zdaniem oznacza to, że 
pan burmistrz wchodzi w swoje prawa i dodatkowa uchwała nie jest tutaj potrzebna. Jo jest 
moje zadanie, ale zostawiam to następnemu przewodniczącemu, który będzie przygotowywał 
porządek obrad, czy będzie w jakiś tam sposób interpretował prawo. 

-  Chce powiedzieć, ze oczekuję dzisiaj wniosku o zwołanie sesji, jestem gotowa dzisiaj nawet 
zwołać tę sesję zgodnie z  terminem, który państwo radni sobie zażyczą, bo nie chcę się 
upierać żeby tu pozostać, chcę być tylko  w zgodzie z procedurami.  

- Wprowadzam pod głosowanie wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok dlatego, że wniosek ten został prawidłowo 
złożony na 7 dni przed sesją  przez burmistrza Marka Mrozowskiego, z tym, ze wtedy 
mieliśmy taką sytuację, że było dwóch burmistrzów: pan Jan Skalski pełniący funkcje 
Burmistrza Miasta, oraz pan Marek Mrozowski, który po piątkowym wyroku Sądu 
Administracyjnego w poniedziałek już przyszedł do pracy. Ja tego wniosku nie wprowadziłam 
do porządku obrad wtedy ponieważ materiały zostały już rozesłane. Jak tylko okazało się że 
pan Jan Skalski jest odwołany to przekazałam ten projekt uchwały wszystkim komisjom, by 
mogły nad nim obradować.  

- Przystępujemy  do głosowania wniosku o zmianę porządku obrad. Wniosek pana radnego 
Mentla o przyjęcie do porządku projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 
rok u umieszczenie go w punkcie 10 starego porządku obrad. 

 
 
 



Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Otrzymaliśmy od pani nowy proponowany porządek obrad. W punkcie trzecim jest punkt 

mówiący o podjęcie uchwały w sprawie odwołania  Przewodniczącego Rady Miejskiej.  
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- To jest proponowany porządek obrad i zapisane jest na czerwono, ze są to wnioski, żebyśmy 

mieli jasność sytuacji, żeby to było uregulowane.  
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Rada powinna te wnioski przegłosować. 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Moim zadaniem nie. 
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- To ja bym prosił pana radcę prawnego o interpretowanie prawa dlatego, że wszyscy są omylni 

i od tego mamy radców prawnych żeby nam przedstawili czy pani przewodniczącą  sama 
może zadecydować, że te wnioski nie będą głosowane i nie znajdą się w porządku obrad. Czy 
ja mogę pana radcę prawnego prosić o interpretację? 

 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Ja stosowałam się do przepisów prawa, które nas obowiązują, prawa miejscowego czyli 

statutu. 
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- Jaki przepis w statucie, w ustawie daje pani kompetencje do decydowania o tym co się dzieje 

z wnioskami radnych? 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Mówię to na swoją odpowiedzialność, że jest to § 16 pkt.2  
 
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- To rada decyduje o tym o czym będzie procedować, a nie przewodniczący rady. Jeśli któryś z 

radnych się nie zgadza to będzie głosował przeciwko, a potem może to zaskarżyć uchwałę do 
Sądu Administracyjnego i taka jest procedura, natomiast od pani decyzji nie ma odwołania. 
Pani nie ma kompetencji do tego by decydować co się dzieje z wnioskiem radnego. Pani ma 
organizować prace rady i tylko tyle. 

 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Ale obowiązują  mnie przepisy i biorę to na własna odpowiedzialność. Po przegłosowaniu 

porządku obrad oddam wiceprzewodniczącemu prowadzenie sesji do końca. 



 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta 
 
- Te wnioski trzeba przegłosować. 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Te wnioski są niezgodne z przepisami prawa.  
 
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- Z całym szacunkiem to sąd administracyjny, a nie pani jest władny to stwierdzić. 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Ale ja mam przepisy prawa, do których się teraz stosuję i uważam, że rada nie powinna łamać 

przepisów prawa.  
 
Krzysztof Grochalski  -  Radca Prawny 
 
- Moim zdanie źle pani interpretuje przepisy prawa. 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Wydaje mi się, że jeżeli jest interpretacja radcy prawnego, który stwierdza, że powinniśmy te 

wnioski głosować, to ja nie rozumiem dlaczego pani wstrzymuje to głosowanie. 
Zaproponowałem zmianę porządku obrad, nowe projekty uchwał, radca prawny, który jest 
wykładnia tego prawa mówi że  powinniśmy te wnioski głosować. Dlatego też jest to dla mnie 
kompletnie niezrozumiałe.  

 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Ale nie będziemy głosować ponieważ jest to niezgodne z naszym statutem.  
 
 
Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Poproszę o przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie.  
- Zgodnie z regulaminem nie poddaje tych wniosków pod głosowanie. Przypominam, że 

porządek obrad nie składa się wyłącznie z punktów dot. podejmowania uchwał, ale także z 
innych punktów (otwarcie i zamknięcie sesji) tak jak to miało miejsce na ostatniej sesji. Nie 
poddaje tych wniosków pod głosowanie ponieważ są niezgodne z regulaminem Rady 
Miejskiej, jako integralnej części statutu gminy Miasta Czeladź. Dziękuję. 

 
 
 
 



Andrzej Mentel  -  Radny 
 
- Klub radnych „Platforma Obywatelska” wobec takiego przebiegu dzisiejszego spotkania 

według naszego zdania, przekroczenia przez panią przewodniczącą kompetencji nie będzie 
uczestniczył w dzisiejszej sesji i będziemy kierować zawiadomienie o przekroczeniu swoich 
kompetencji. Dziękuję.  

 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. 
 
 
Następujący radni opuścili salę: 
 

1. Grażyna Strączek 
2. Zofia Bazańska 
3. Marek Rajca 
4. Andrzej Mentel 
5. Marcin Musiał 
6. Jolanta Moćko 
7. Krzysztof Francikowski 
8. Dominik Penar  
9. Krystian Dąbrowski 
10. Czesław Badura 
11. Sławomir Święch 

 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- 8 radnych pozostało na sali, ponieważ największy klub radnych PO stwierdził, że opuszcza 

obrady i nie będzie się zajmował, które zostały przedstawione w porządku stwierdzam, że z 
powodu braku kworum zamykam sesję.  

 
 
 
 
 
 

PRZEWODNICZĄCA  
         Rady Miejskiej w Czeladzi 
 
 

    Teresa Kosmala 
 
 
 
Protokołował: 
 
Agnieszka Pilarek 
Elżbieta Augustyniak 


